
پرسپولیس امروز راهی آبادان خواهد شد تا فردا در ورزشگاه تختی بیست و چهارمین 
بازی اش در لیگ امسال را مقابل صنعت نفت انجام دهد. تیمی که در این فصل 
بیشـــترین شکســـت هایش را در بازی های خانگی خود داشـــته و تنها موفق به 
شکست سپاهان در این ورزشگاه شده است. در واقع نفتی ها در هفته بیست و دوم 
بود که توانســـتند دســـت به کار بزرگی زده و شاگردان مورایس را با شکست بدرقه 
کنند؛ هرچند شاگردان فراز کمالوند در دیدار قبل خود مقابل استقلال خوزستان 
بـــا گل دقایـــق پایانی بازنده شـــده تا این مربی در رختکن حســـابی از دروازه بان و 

مدافعان تیمش انتقاد کند. 
نفتی ها با وجود اینکه در این فصل نتایج خوبی کسب نکرده و با 16 امتیاز در خطر 
سقوط به لیگ یک هستند اما در بازی رفت در ورزشگاه آزادی موفق شدند یک 
امتیاز از پرسپولیس بگیرند و حتی چیزی نمانده بود برنده بازی شوند. از این رو 
بازی فردای سرخپوشان مقابل برزیل ایران اصلا نمی تواند بازی راحتی باشد؛ چراکه 
آبادانی ها با انگیزه بسیار بالا و برای سقوط نکردن در مقابل تماشاگران خود به میدان 
می آیند. کمالوند تا الان همه نفراتش را برای بازی فردا در اختیار دارد و پرسپولیس 
همچنان علیرضا بیرانوند و وحدت حنانوف را در ترکیب خود نخواهد داشت. 

 اوضاع مالی نفتی ها بهتر از پرسپولیس!
باشگاه نفت آبادان که چند سالی است با مشکلات مالی زیادی دست و پنجه نرم 
می کند تا الان فقط 40 درصد قرارداد اعضای تیمش را پرداخت کرده و این مساله با 
اعتراض زردپوشان مواجه شده است. در همین راستا مدیران این باشگاه به فراز و 
شاگردانش قول داده اند که قبل از بازی فردا حتما آنها را شارژ مالی خواهند کرد تا 
با روحیه خوبی به مصاف پرسپولیس بروند. این در شرایطی است که سرخپوشان 
تا اینجای لیگ دریافتی شـــان هنوز به 40 درصد نرســـیده و بین 37 تا 39 درصد 
است. مساله ای که حداقل در این 8 سال اخیر سابقه نداشته است. مدیریت 
باشگاه پرسپولیس در نشست چند روز پیش با سرخپوشان به آنها قول داده که 
تا پایان فروردین درصدی از قراردادشـــان را پرداخت کند که هنوز این اتفاق رخ 
نداده و بعید هم هست تا زمان انتقال مالکیت سرخپوشان غیر از پاداش بردها 

پولی به حساب شان واریز شود. 

 هشداری که اوسمار به درویش داد
بازیکنـــان پرســـپولیس بســـیار با انگیـــزه و پرتلاش در تمرینات تیم شـــان حاضر 

می شـــوند و اوســـمار نیز از عملکرد آنها در تمرینات و مسابقات کاملا رضایت 
دارد، اما همان طور که قبلا هم تاکید داشتیم روزی نیست که عده ای بازیکنان 
نســـبت به مســـائل مالی گلایه نداشـــته باشـــند و از مشـــکلات خود صحبت 
نکنند. مساله ای که اوسمار خیلی خوب آن را در تیمش حس کرده و تا حدی 
عملکـــرد نه چنـــدان خـــوب تیمش در بازی بـــا ملوان را به این مســـاله ربط داده 
است. در حقیقت سرمربی برزیلی بیش از هر زمان دیگری نگران این است که 
تیمش در هفته های پایانی به خاطر درگیری ذهنی شاگردانش در مورد مسائل 
مالی امتیاز از دست داده و قهرمانی را از دست بدهد. به خاطر همین هم او نزد 
درویش رفت و از او خواست که دغدغه مالی بازیکنان را برطرف سازد تا آنها با 
تمرکز لازم در تمرینات و مسابقات حاضر شوند؛ هر چند اوضاع مالی باشگاه 
پرسپولیس آنقدر نامساعد است که مدیریت این باشگاه در این مقطع نتواند 
خواسته اوسمار را برآورده سازد. از این رو سرخپوشان باید امیدوار باشند تغییر 
مالکیت زودتر انجام شـــده و اوضاع مالی این باشـــگاه زودتر بهبود یابد. به طور 
قطع اگر یحیی گل محمدی سرمربی پرسپولیس می ماند تا الان بارها به مسائل 

مالی پیرامون تیمش به مدیریت باشگاه اعتراض کرده بود. 

 عبدالکریم آماده تر از قبل
یکی از خرید های خوب پرسپولیس در نقل و انتقالات زمستانی عبدالکریم حسن 
بود. بازیکنی که سابقه کسب عنوان بهترین بازیکن آسیا را در کارنامه فوتبالی خود 
دارد و وقتی صحبت از جذب او شـــد هواداران پرســـپولیس بازی های خوبش را 
در السد و تیم ملی قطر در ذهن خود تداعی کردند. حسن در هفته های ابتدایی 
نیم فصل دوم چون مدتی دور از میدان بود کند و سنگین نشان داد اما هفته به 
هفته بهتر شد تا جایی که الان یکی از سه بازیکن آماده تیمش به حساب می آید. 
بازیکنان تهاجمی پرسپولیس در تمرینات تلاش زیادی می کنند تا از عبدالکریم 
عبور کنند اما او به خاطر فیزیک و قدرت بدنی بالایش در بیشتر نبردهای تن به 
تن برنده است. او در کارهای تهاجمی نیز به مراتب بیشتر از قبل شرکت می کند 
و به نظر می آید در بازی های آتی پرسپولیس نقش پررنگ تری در کارهای تهاجمی 
تیمش در جناح چپ داشته باشد. ناگفته نماند عبدالکریم برخلاف اورونوف 
خیلی خوب توانسته با بازیکنان پرسپولیس ارتباط دوستانه برقرار کند و خیلی 

هم شوخ طبع است. 

 اوسمار جام بیاورد ماندنی است
همان طور که قبلا در خبرها داشـــتیم اوســـمار نگران آینده تیمش است و به این 
خاطر در نشست اخیر خود با درویش هم تاکید داشته که برای فصل بعد زودتر 
باید برنامه ریزی داشـــته باشـــند تا بتوانند با قدرت در لیگ قهرمانان آسیا حاضر 

باشند. در حالی که درویش همه چیز را به تابستان سپرده است. در همین راستا 
یکی از خبرگزاری ها روز گذشته اعلام کرده بود باشگاه پرسپولیس از اوسمار برنامه 
خواســـته اســـت. واقعیت امر این است که اوسمار خودش تمایل زیادی دارد تا 

زودتر اقدامات لازم برای فصل آینده در راستای حفظ بازیکنان مدنظرش 
و همچنین جذب بازیکن جدید انجام دهد، اما در این راه نیاز 

بـــه همکاری مدیریت باشـــگاه و از همه مهم تر روشـــن 
شدن وضعیت خودش دارد. درویش اگرچه فعلا 

به اوسمار گفته برنامه هایش را به باشگاه ارائه 
دهـــد اما در صورتی قـــرارداد او را تمدید 

خواهد کرد که پرســـپولیس 
حداقـــل یک جـــام در 
ایـــن فصل به دســـت 

بیاورد. در همین راســـتا خبرهایی در زمینه تمدید قرارداد با اوســـمار یا هر یک از 
بازیکنان پرسپولیس فعلا در حد حرف است. غیر از اوسمار که باید جام بیاورد 
تا بماند، سرخپوشان نیز تا زمانی که بخش عمده ای از مطالبات خود را نگیرند 

اقدامی برای تمدید قرارداد نخواهند کرد. 

 بیرانوند ریسک نکرد
علیرضا بیرانوند در اواخر هفته گذشته به همبازیانش اعلام کرده بود که در اواسط 
یا اواخر این هفته گچ دستش را باز خواهد کرد و شاید حتی تصمیم بگیرد همراه 
با تیم به آبادان برود که پزشکان به او اجازه این کار را ندادند. خود بیرانوند نیز بعد 
از بررســـی شـــرایط صلاح دید فعلا ریســـک نکرده و اجازه دهد دوره درمانی اش 
به طور کامل طی شود. بر همین اساس بیرانوند احتمالا روز پنجشنبه یا جمعه 
گچ دســـتش را باز خواهد کرد و چند روزی نیز فیزیوتراپی را در برنامه های خود 
خواهد داشت تا بتواند قبل از بازی پرسپولیس با آلومینیوم که روز 7 اردیبهشت 

خواهد بود به تمرینات گروهی تیمش برگردد. 

 تمرینات اختصاصی با رفیعی 
اعضـــای کادرفنـــی پرســـپولیس از عملکـــرد امیررضـــا رفیعی در دو بـــازی اخیر 
تیم شان رضایت کامل دارند و فقط انتظارشان از او این است که در بازیسازی 
از خط دفاع کمک بیشـــتری به مدافعان کند. از همین رو رفیعی در تمرینات 
اخیر سرخپوشان بیشتر روی بازیسازی با مدافعان کار کرد و با آنها نیز بارها با 
صـــدای بلنـــد صحبت کرد تـــا در جریان بازی ها نیز بتواند ایـــن کار را در زمین 
به خوبی انجام دهد. در این راه مدافعان باتجربه پرسپولیس هم کمک زیادی 

به دروازه بان جوان تیم شان می کنند. 

فصـــل پرهیاهوی رقابت هـــای لیگ برتر والیبال ســـرانجام 18 فروردین ماه 
در شـــرایطی به پایان رســـید که تیم شـــهداب یزد مدافع عنوان قهرمانی در 
دیداری جذاب و تماشـــایی مغلوب فولاد ســـیرجان شـــد تا در رسیدن به 
دومین عنوان قهرمانی متوالی خود ناکام بماند. شهداب یزد در این دیدار 
نیز همانند مسابقه نخست با نتیجه 3 بر 2 مغلوب حریف خود شد تا در 
رقابتی میلیمتری شاگردان بهروز عطایی سرمربی سابق تیم کشورمان به جام 
قهرمانی برسند. در شرایطی که محمدرضا تندروان بعد از پایان دیدار دوم از 
داشتن قرار داد با شهداب یزد و ادامه همکاری با تیم صحبت کرده بود، اما 
درنهایت در روزهای گذشته صحبت هایی درخصوص جدایی او از این تیم 
مطرح شد. تندروان در گفت وگو با »فرهیختگان« درخصوص رقابت های 
این فصل لیگ برتر والیبال، ناکامی در کسب عنوان قهرمانی، جدایی خود 

از شهداب یزد و شرایط تیم ملی صحبت کرد که در ادامه می خوانید. 

ابتدا درخصوص کیفیت رقابت های این فصل لیگ برتر والیبال صحبت کنید.
لیگ امسال با اتفاقات جالبی همراه شد. در ابتدای فصل عنوان شد که بیش از 
45 بازیکن لژیونر در کشورهای دیگر داریم. نمی دانم این اتفاق خوشایندی بود یا 
نه؟ اما لیگ ایران عملا از بازیکنان خالی شد. حداقل 7 تا 10 مورد از این نفرات، 
بازیکنان باکیفیتی بودند که می توانستند در لیگ ایران تاثیرگذار باشند. از لحاظ 
کیفیت فنی نیز مسابقات لیگ تغییر خاصی نکرده بود و شاید حتی بتوان گفت 
مقداری نیز رو به پایین بود. از طرفی یکدست بودن تیم ها جذابیت مسابقات را 
بالا برده و بازی ها نزدیک شده بود و تیم ها خیلی به هم نزدیک بودند. حدود 8، 
9 تیم با یک برد یا باخت جایگاه شان در جدول چند پله جابه جا می شد و این 

موضوع جذابیت لیگ را زیاد کرده بود. 

عملکرد تیم خود را چطور ارزیابی می کنید؟ 
4، 5 نفر از بازیکنانی که در فروردین ماه ســـال گذشـــته با آنها قرارداد بســـتیم را در 
شـــروع لیگ نداشـــتیم. این اتفاق به دلیل ســـربازی یا جدا شدن آنها از تیم ما بود 
و نیم فصل نیز مهدی مهدوی را به عنوان پاســـور و کاپیتان از دســـت دادیم. تیم 
ما امســـال از بحران های خیلی ســـنگینی گذر کرد و درنهایت در شـــرایط خیلی 
ایده آلی در نیم فصل دوم قرار گرفت. نوع کار من نیز به گونه ای است که از لحاظ 
شرایط تیمی در نیم فصل دوم و پلی آف به بلوغ تاکتیکی و آمادگی بدنی می رسیم 
و در این ســـال ها همیشـــه این گونه بوده اســـت. درنهایت به پلی آف رسیدیم و در 
این مرحله با وجودی که بازیکنان کم تجربه تری در پست های حساس داشتیم، 
عملکرد بســـیار خوبی داشـــتیم. درنهایت یک فینال بسیار جذاب که طی این 
ســـال ها والیبال نداشـــت را برگزار کردیم. دو بازی بســـیار نزدیک که می توانست 

نتیجه آن غیر از این باشد. 

شما در تیم های بانک سرمایه، فولاد سیرجان ایرانیان و شهداب یزد به عنوان مربی 
و سرمربی همواره در دیدارهای فینال به پیروزی رسیده بودید، اما امسال درنهایت 

شکست در فینال را هم تجربه کردید. 
از زمانی که مربیگری را شروع کردم فینال های زیادی را به عنوان مربی و سرمربی 
تجربه کردم، اما شـــکل بازی برخی مواقع به گونه ای پیش می رود که با یک توپ 

نتیجه عوض می شـــود و این جذابیت والیبال اســـت. نایب قهرمانی امســـال ما 
چیزی از قهرمانی کم نداشت، اما عملا چند سال بعد کسی دیگر به کیفیت این 
مسابقه توجه نمی کند و به نتیجه اهمیت می دهد. واقعیت این است که خیلی 
دوست دارم تیم هایم همیشه در بالای جدول و در جدال برای قهرمانی باشند، 
اما بیشتر مربی فنی هستم که در زمین و تمرین کار می کند و لذت من بیشتر به 
خاطر این است که تاکتیک هایم طی چند ماه به بلوغ می رسند و این برای من 
خوشایند است. نتایج می آیند و می روند و خیلی هم دردی از مربی دوا نمی کند. 
مربی باید کار را بلد باشد و من نیز با یک قهرمانی و نایب قهرمانی از شهداب یزد 

جدا شدم؛ پس نتیجه زیاد نشان دهنده این موضوع نیست. 

با این توضیح جدایی خود از شهداب یزد را پس از یک قهرمانی، یک نایب قهرمانی 
و چهارمی آسیا رسما اعلام کردید. چه اتفاقی افتاد که با وجودی که یک سال دیگر 

با باشگاه قرارداد داشتید مسیر خود را از هم جدا کردید؟
ما مربیان نیازمند فضا برای کار کردن هستیم و این فضا را شهداب بسیار خوب 
در اختیار من قرار داد. در طی دو سال نیز توانستم دو عنوان ارزشمند برای تیم 
شهداب و درنهایت برای رزومه خودم کسب کنم. زمانی که در این باشگاه با این 
امکانـــات کار می کـــردم، زیاد به این فکر نمی کردم چه اتقاقی درنهایت می افتد. 
این قطع همکاری از طرف من زیاد خوشایند نبود؛ چراکه دو سال در این باشگاه 
زحمت کشیدم و دوست نداشتم این اتفاق بیفتد، اما باشگاه درنهایت به این 
نتیجه رسید که با یک گروه جدید کار کند و من نیز به تصمیم آنها احترام می گذارم 

و امیدوارم در مسیر کاری که انجام می دهند موفق باشند. 

با توجه به ستاره های بیشتر تیم فولاد سیرجان قبل از مسابقه فینال نیز این تیم مدعی 
اصلی قهرمانی بود. این قطع همکاری این برداشت را ایجاد می کند که مدیران باشگاه 

از کسب عنوان نایب قهرمانی راضی نبودند؟
مدیرعامل باشـــگاه شـــهداب یزد شـــب قبل از مسابقه فینال در جلسه آنالیز به 
بازیکنان اعلام کرد که با حضور در فینال به اهداف خود رسیدیم و شما بروید و 

راحت والیبال خود را بازی کنید. اصلا بحث نارضایتی نبود. 

شایعاتی درخصوص حضور سعید معروف یا محمدرضا مهدوی به عنوان جانشین 
شما مطرح شده است؟

چیزی که من شنیدم این باشگاه قصد استفاده از سعید معروف و محمدرضا 
مهدوی را به عنوان سرمربی ندارد و رحمان محمدی راد سرمربی فصل بعد این 

باشگاه خواهد بود و مهدوی نیز مربی خواهد شد. 

مذاکراتی با تیمی برای فصل بعد داشتید؟
تازه دو روز است که جدایی من قطعی شده و به واسطه اینکه قرارداد دو ساله با 
شهداب داشتم، نه تیمی به همکاری با من فکر می کرد و نه من به تیمی دیگر فکر 

می کردم. باید ببینیم در روزهای آینده چه اتفاقاتی خواهد افتاد. 

لیست ملی پوشان والیبال نیز اعلام شد و بازگشت امیر غفور سورپرایز لیست بود. 
غفور می تواند به تیم ملی کمک کند؟

گـر بتوانـد بـه تیـم ملـی کمک  یکـن 20 تـا 50 سـاله ا اعتقـاد مـن ایـن اسـت کـه باز
یکـن خداحافظـی کـرده باشـد نیـز  گـر ایـن باز کنـد بایـد دعـوت شـود. حتـی ا
گـر سـعید معـروف  یـم و درخواسـت کنیـم کـه بازگـردد. حتـی ا می توانیـم برو
ی کـردن داشـته باشـد بایـد بازگـردد. در حـال حاضـر بحـث ملـی  شـرایط بـاز
گـر بخواهنـد در کشـور دیگـر کار کننـد، اعتبـار  یکنـان و مربیـان مـا ا اسـت. باز
خـود را از رنکینـگ و مسـابقات بین المللـی تیـم ملـی کسـب خواهنـد کـرد. در 
دو سـالی کـه در قطـر مربیگـری می کـردم تیـم ایـران شـرایط خوبـی در رنکینـگ 
یکـن  داشـت و بـا مـا قابـل احتـرام صحبـت می کردنـد. نیمیـر عبدالعزیـز باز
یسـکی نیـز آن  تیـم مـن بـود و آن زمـان اختـلاف مـا بـا هلنـد 8 تـا 9 پلـه بـود. کاز
یکن من بود و با افتخار و احترام درخصوص والیبال ایران صحبت  زمان باز
یـم ایـن افتخـار و احتـرام را در جامعـه بین المللـی والیبـال  می کـرد. مـا نیـاز دار
داشـته باشـیم و بـرای آن بایـد از تمـام ابـزار اسـتفاده کنیـم تـا ایـن اتفـاق بیفتـد. 
موضوعی که شرایط مارکتینگ، کسب کرسی و میزبانی و هزار موضوع دیگر 
یکنـی کـه بتوانـد کیفیـت تیـم ملـی را بـالا  را رقـم بزنـد. بازگشـت غفـور یـا هـر باز

یـم.  ببـرد را بایـد بـه فـال نیـک بگیر

هشدار اوسمار به درویش درمورد بازیکنان پرسپولیس

بیرانوند ریسک نکرد
سرمربی برزیلی فقط با فتح جام ماندنی است

محمدرضا تندروان در گفت وگو با »فرهیختگان«: نایب قهرمانی ما چیزی از قهرمانی کم نداشت

جدایی از شهداب خوشایند من نبود
 والیبال فینال امسال را کم داشت                     بازگشت غفور به تیم ملی را به فال نیک می گیرم
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

مسعود خاموشی
خبرنگار

مهدی منصرف
خبرنگار

توپچی ها به دنبال جبران ناکامی داخلی در اروپا

گردانش در خانه   کار سخت پپ و شا
برابر  کهکشانی ها

دو دیـــدار باقی مانـــده از مرحله یک چهـــارم نهایی رقابت های لیگ 
پـــا امشـــب در منچســـتر انگلیس و مونیـــخ آلمان برگزار  قهرمانـــان ارو
می شـــود تـــا تکلیـــف هر 4 تیم حاضـــر در نیمه نهایی ایـــن تورنمنت 
مشـــخص شـــود. در انگلیس، منچسترســـیتی که یک هفته عالی را 
پشت سر گذاشت و به لطف شکست دو رقیب جدی اش حالا به 
مدعـــی اصلـــی قهرمانی در لیگ برتر بدل شـــده،  با روحیه ای بســـیار 
ید آماده می شود. جدال دو  خوب برای دیدار برگشت برابر رئال مادر
پا که تا پیش از قرعه کشی این مرحله به نظر می رسید  غول فوتبال ارو
ی رفت هم بسیار  می تواند یکی از محتمل ترین فینال ها باشد، در باز
تماشایی و با تساوی 3-3 به پایان رسید و هواداران فوتبال بی صبرانه 
منتظر مصاف برگشت دو تیم هستند. سیتی پس از این دیدار پرگل 
و بســـیار زیبا در لیگ برتر نیز 5 بر یک لوتون را شکســـت داد و حالا 
بـــا 73 امتیـــاز و دو پوئن فاصلـــه با دو رقیب جدی اش صدر جدول 

را در اختیار دارد. 
گردان گواردیـــولا آخریـــن بـــار در مـــاه دســـامبر ســـال 2023 و برابر  شـــا
ی پیاپی  یلا شکســـت را تجربه کردند و از آن زمان در 27 باز اســـتون و
در تمامی رقابت های هیچ باختی نداشته اند. در سوی دیگر میدان 
ی این هفته خود را به لطف تک گل شوامنی از مایورکا  هم رئال که باز
برد، می داند که در ورزشـــگاه اتحاد کار بســـیار سختی دارد و امیدوار 
است به کمک درخشش وینیسیوس و بلینگام که البته دومی نسبت 
به اوایل فصل کمی افت کرده، بتواند از سد این حریف قدرتمند عبور 
ینه که در  ی امشب دی برو کرده و به نیمه نهایی برســـد. ســـیتی در باز
مسابقه رفت و در اتفاقی عجیب دچار مسمومیت غذایی شده بود 
کر هم پس از مدتی مصدومیت می تواند  را در اختیار دارد و کایل وا
تیمش را همراهی کند که خبری خوب برای سرمربی اسپانیایی تیم 
لابا همچنان مصدومند اما  ید آ است. در ترکیب رئال هم کورتوا و داو
میلیتائو به تمرینات گروهی برگشته اما بعید است در ترکیب اصلی 
قرار گیرد. شوامنی هم این دیدار را به دلیل محرومیت از دست داده 

تا آنچلوتی مجبور به ایجاد تغییراتی در ترکیب تیمش شود. 
در مونیخ هم دو تیم پرســـتاره بایرن مونیخ و آرســـنال بازی برگشـــت 
خـــود را برگـــزار می کنند که اتفاقا دیدار رفت این دو تیم هم پرگل بود و 
با تساوی 2-2 خاتمه یافت. هواداران بایرن با توجه به نتایج پرنوسانی 
که تیم توخل در بوندس لیگا داشت انتظار نمایش خوبی را از تیم شان 
گردان آرتتا  برابر آرسنال اوج گرفته نداشتند اما وقتی بازی شروع شد شا
فهمیدند که برخلاف تصور اولیه کار بسیار سختی برابر این حریف 
آلمانی دارند. بایرن حالا عملا در رقابت های داخلی هدف خاصی 
ندارد؛ چراکه قهرمانی بوندس لیگا را به لورکوزن داد و از جام حذفی هم 
کنار رفت تا توخل که آخرین روزهای مربیگری اش در این تیم می گذراند 
تمرکزش تنها بر لیگ قهرمانان باشد. البته شاید جنجالی ترین صحنه 
آن مسابقه اتفاقی بود که در محوطه جریمه بایرن رخ داد و برخورد ساکا با 
نویر را نه داور و نه VAR پنالتی تشخیص ندادند تا آرسنالی ها ناباورانه 
شـــاهد تساوی تیم شـــان باشند. آنها در ابتدای هفته برابر استون ویلا 
هم شکســـتی دور از انتظار را کســـب کردند تا به راحتی صدر جدول 
را به ســـیتیزن ها تقدیم کنند. آرتتا امیدوار اســـت با موفقیت در بازی 
امشب بتواند روحیه تیمش را دوباره برگرداند اما به خوبی می داند که 
در آلیانس آره نـــا کار ســـختی دارد. تیم هـــای صعود کننده از دو بازی 

امشب در نیمه نهایی به مصاف هم خواهند رفت. 

گزارش


